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وع نظرة عامة على المشر

القيروان-جادة الأعمال 
أحدثمن(القيروان)الأعمالجادةمشروعيعتبر

.الشركةتطورهاالتيالمشاريع

منمستوحىطابقاعشرثلاثةمنبرجعنعبارةوهو
تراتيجيالاسبموقعهالمشروعيتميز.السلمانيالطراز
طريقبينالقيروانحيفيسلمانالملكطريقعلى
.(الأول )العزيزعبدبنتركيالأميروطريقفهدالملك

خضراءمساحاتتوفرالمشروعيميزماأبرز ومن
احتياجاتتلبي،2م2,000حواليمساحةعلىداخلية

.فريدةعملبيئةوتوفرالمتجددةالشركات

جادة الأعمال



القيروان-جادة الأعمال 
المساحة

²م7,728
مسطحات البناء

²م38,065

https://goo.gl/maps/LLw8ph5FWwKpE8ka6
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جادة الأعمال ات  الموق ع ز  ممي 



5

الوضع الحالي للمشروع

 90%نسبة الإنجاز تقارب 
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صور المشروع



صور المشروع
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صور المشروع
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نظرة عامة على المشروع
ادة  الأ عمال زوع ج  مش 

الرياض–حي القيروان موقع المشروع

اضغط هنا–للوصول للموقع رابط الموقع

مكتبينوع المشروع

²م7,728مساحة الأرض

²م38,065مسطحات البناء

²م15,434المساحات الإدارية إجمالي

²م250مساحة الجزء التجاري 

²م19,287مساحة القبو

اقف المتاحة موقف329عدد المو

https://goo.gl/maps/LLw8ph5FWwKpE8ka6
https://goo.gl/maps/LLw8ph5FWwKpE8ka6
https://goo.gl/maps/LLw8ph5FWwKpE8ka6
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الاستخدام²المساحة مالطابق

مواقف سيارات²م16,392القبو 

مواقف سيارات²م26,392القبو 

مواقف سيارات²م36,392القبو 

إداري / استقبال ²م2764الطابق الأرض ي

إداري ²م3,171الطابق الأول 

إداري ²م3,126الطابق الثاني

إداري ²م1,537الطابق الثالث

إداري ²م8307الطوابق الأخرى 

²م35,691(شامل القبو)إجمالي مسطحات البناء 

²م18,900إجمالي مسطحات البناء 

²م15,434إجمالي المساحة الإيجارية الإدارية

²م250 صافي المساحة الإيجارية التجارية

مكونات المشروع
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Legal Disclaimer إخلاء مسؤولية

By viewing this document, you irrevocably agree to be bound by the following terms: افق على الالتزام بالشروط التالية :باطلاعك على هذا المستند، فإنك تو

The information provided in these slides and any written or verbal accompanying communication regarding or by First 
Avenue for Real Estate Development Co. (the “Company”) or relating to these slides or the earnings call (collectively, the 
“Information”) is provided for information purposes only. The Information is qualified in its entirety by the information 
contained in the Company’s financial statements, annual board reports and announcements of the Saudi Exchange.

أو"(الشركة)"اري العقللتطويرالأولىالجادةبشركةيتعلقمصاحبشفهيأوخطيتواصلوأيالتقديميالعرضهذافيالمضمنةالمعلوماتإن
 إليهاويشار)التقديميالعرضبهذامتعلقأوعنهاصادر

 
مجملهافيوتخضعفقط،توعويةلأهدافتوفيرهاتم"(المعلومات"بـيليفيمامجتمعة

.السعوديةتداول موقععلىالشركةوإعلاناتالسنويةالإدارةمجلسوتقاريرللشركةالماليةالبياناتفيالواردةللمعلومات

The Information does not purport to be full, accurate or complete. No reliance may be placed for any purpose on the 
Information or its accuracy, fairness or completeness. It is not the intention to provide, and you may not rely on the 
Information as providing, a complete or comprehensive analysis of the Company’s financial or trading position or prospects.

غرضلأيمالهااكتأوعدالتهاأودقتهاأوالمعلوماتعلىالاعتماديجوز ولاصحيحة،أودقيقةأوكاملةأنهابافتراضمقدمةليستالمعلوماتإن
.الغرضلهذاعليهاالاعتماديجوز ولاللشركة،التجاري أوالماليللوضعشاملأوكاملتحليلتوفيرمنهاالهدفوليس.كان

Neither the Company nor any of its directors, officers, employees,  agents, affiliates or subsidiaries accept any responsibility 
or liability whatsoever (whether in contract, tort or otherwise) for, or guarantee or give any explicit or implicit warranty, 
representation or undertaking, as to, the accuracy,  fairness or completeness of any of the Information, and disclaims all 
liability and responsibility for any loss or damage  (including in respect of direct, indirect or consequential loss or damage) 
caused by any action taken or not taken as a  result, or on the basis, of the Information or otherwise arising in connection 
therewith. 

أيمنالتزامأويةمسؤولأيلهاالتابعةالشركاتأوتابعيهاأووكلائهاأوموظفيهاأومسؤوليهاأوإدارتهامجلسأعضاءمنأيأوالشركةتقبللا
اأكانسواء  )نوع اكتمالأوةعدالأوبدقةيتعلقفيماضمني،أوصريحتعهدأوضمانأيتقدمولا(غيرهاأوتقصيريةمسؤوليةأوتعاقدي 

خليالمعلومات،
ُ
(التبعيأواشرالمبغيرأوالمباشرالضرر أوبالخسارةيتعلقماذلكفيبما)ضرر أوخسارةأيعنمسؤوليةأيمننفسهاوت

.بالمعلوماتيتعلقفيماينشأآخرأمرأيأوالمعلوماتعلىبناء  اتخاذهعنالعدول أواتخاذهتمإجراءأيعنالناجم

The Information contains forward-looking statements. These statements may include, without limitation, any statements 
preceded by, followed by or including words such as “target,” “believe,” “expect,” “aim,” “intend,” “may,” “anticipate,” 
“estimate,” “plan,” “project,” “will,” “can have,” “likely,” “should,” “would,” “could”, “continue”, “forward” and other words 
and terms of similar meaning or the negative thereof. Such forward-looking statements are based on numerous assumptions 
and cannot be ascertained, as they involve known and unknown risks, uncertainties and other factors within or beyond the 
Company’s control that could cause the Company’s actual results, performance or achievements to be materially different 
from the expected results, performance, or achievements expressed or implied by such forward-looking statements. Reliance 
should not be placed on such forward-looking statements, and the Company, its directors, officers, employees, agents, 
affiliates and subsidiaries shall not be liable for any direct or indirect loss or damage that any person may incur due to their 
reliance on the forward-looking statements.

متبوعةأوبوقةمسعباراتأيالحصر،لاالمثالسبيلعلىالإفادات،هذهتتضمنقد.استشرافيةأومستقبليةإفاداتعلىالمعلوماتتحتوي 
أو،"قد"أو،"يسعى"أو،"يعتقد"أو،"متوقع"أو،"سوف"أو،"يخطط"أو،"ينوي "أو،"يقدر"أو،"يهدف"أو،"يتوقع"مثلكلماتتتضمنأو

العديدإلىستقبليةالمالإفاداتهذهتستند.منهاالنفيأوالمماثلالمعنىذاتوالمصطلحاتالكلماتمنوغيرها"ينبغي"أو،"يمكن"أو،"سيكون "
خارجهاأوكةالشرسيطرةفيأخرى وعواملوشكوكمعروفةوغيرمعروفةمخاطرعلىتنطوي أنهاحيثمنهاالتأكديمكنولاالافتراضات،من

اإنجازاتهاأوأدائهاأوللشركةالفعليةالنتائجاختلاففيتتسببقدوالتي
 
ااختلاف أوعنهاالمعبرالمتوقعةزاتالإنجاأوالأداءأوالنتائجعنجوهري 

إدارتهالسمجوأعضاءالشركةتكون ولنالمستقبلية،الإفاداتهذهمثلعلىالاعتمادعدميجب.المستقبليةالإفاداتهذهفيالضمنية
اعتمادهسبببشخصلأيمباشرغيرأومباشرضرر أوخسارةأيعنمسؤولينلهاالتابعةوالشركاتوتابعيهاووكلاؤهاوموظفوهاومسؤولوها

.المستقبليةالإفاداتهذهعلى

The Information, including but not limited to forward-looking statements, applies only as of the date it speaks and is not 
intended to give any assurances as to future results. The Company will not update, correct or revise the Information, 
including any financial data or forward-looking statements, as a result of new information, future events or otherwise, unless 
required by applicable law or regulation. 

اتقدمولاتاريخهافيكماالمستقبلية،الإفاداتالحصرلاالمثالسبيلعلىذلكفيبماالمعلومات،تنطبق ولن.المستقبليةالنتائجبشأنضمان 
 سواء  مستقبلية،إفاداتأوماليةبياناتأيذلكفيبماالمعلومات،تصحيحأومراجعةأوبتحديثالشركةتقوم

 
أوجديدةلوماتلمعنتيجة

اذلكيكنلمماذلك،غيرأومستقبليةأحداث .بهاالمعمول اللوائحأوالنظامبموجبمطلوب 

No person should construe the Information as financial, tax or investment advice, and all readers should consult a licensed 
adviser to assist them in understanding the content of the Information as needed.

مرخصتشارمساستشارةالقرّاءجميععلىويجباستثمارية،أوضريبيةأوماليةاستشارةأنهاعلىالمعلوماتتفسيرشخصلأييجوز لا
.الحاجةحسبالمعلوماتمحتوى فهمفيلمساعدتهم



ً
وشكرا

ي
ون  يد الالكبر :البر

IR@the1stavenue.com

:الجوال

+966 55 850 6969

ي
ون  :الموقع الالكبر

www.the1stavenue.com.sa
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